
Vážený pane starosto,

�mto bych Vám rád poděkoval za dokonale zorganizovaný jarmark. Měl jsem tu čest se
zúčastnit poprvé a měl jsem z celého dne velice dobrý pocit. Návštěvnost byla veliká a
příchozí byli milí a komunika(vní. A tak se mi víc než příjemně nabízelo a prodávalo.
Celého dne jsem si užil a mrzelo mne jen to, že před pátou hodinou přišlo několik
nepříjemných poryvů větru, které prodávání prak(cky všem ukončily.

Děkuji Vám i za přihlášky na rok 2016 a už nyní s výletem k Vám počítám. Tak jako letos,
spojím cestu do Mile�na s krátkým pobytem v Peci nebo ve Velké Úpě. Nicméně do
Mile�na musím zajet ještě letos, protože jsem byl na prodávání mých malovaných
sklíček na náměs� sám a nemohl jsem tak okouknout pamě(hodnos( města.

Přeji Vám tuze krásné letní dny!

Václav Říha

APIONA, spol. s r.o.
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